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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Kásler Miklós, emberi erőforrások minisztere 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Hogyan változott az egyéni munkarendű tanulók 
száma a hatályba lépés óta?" 

Tisztelt Miniszter Úr!

2019. szeptember 1-i hatálybalépéssel az Országgyűlés módosította a Nemzeti köznevelésről szóló 
2011. évi CXC. törvényt, melynek következtében az eddigi magántanulói jogviszony intézményét 
felváltotta az egyéni munkarend intézménye. A módosítás eredményeképp az egyéni munkarend 
megállapítása az iskolaigazgatók helyett az Oktatási Hivatal felelősségkörébe került.

Az iskolák tehát innentől kezdve nem dönthetik el egyénileg, ki jogosult az egyéni munkarendre, ez
minden esetben hivatali véleményezésre kerül. A kérelem benyújtásához csatolni kell a szükséges 
igazolásokat, szakvéleményt, orvosi papírt, így nem fordulhat többet elő, hogy egy tanuló pusztán 
szülői kérés miatt maradjon ki az iskolából.

Az egyéni munkarendre vonatkozó engedélyek minden esetben határozott időre születnek, a 
meglévőeket pedig az Oktatási Hivatal felülvizsgálja. A kérelmek elbírálása ezáltal teljes mértékben
kikerül az intézmények hatásköréből egy központosított szerv hatáskörébe.

Kérem Miniszter urat, hogy szíveskedjen válaszolni a következő kérdéseimre:

1.Hányan kérelmezték az egyéni tanrendet 2019. szeptember 1-ét követően a 2019/2020-as tanévre?

2.Hány kérelem érkezett a 2020/2021-es tanévre eddig?

3.Hogyan változott az egyéni munkarendű (korábban magántanulói státuszú) tanulók száma a 
hatályba lépés óta?

4..Pontosan hogyan határozzák meg az egyéni munkarend határidejét a sajátos nevelési igényű 
tanulók számára?



Válaszát és együttműködését előre is köszönöm.

Tisztelettel:

Ungár Péter (LMP)

Budapest, 2020. február. 04.
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